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Nyheten
Rysslands	president	Vladimir	Putin	bestämde	den	24	februari
2022	att	de	ska	gå	in	i	Ukraina	med	soldater.
Nu	är	det	krig	i	Ukraina.
	

Historien	om	Ukraina	och	Ryssland
Ryssland	är	ett	stort	land.	Ukraina	är	ett	land	som	ligger	väster
om	Ryssland.
Förr	i	tiden	har	Ukraina	och	Ryssland	varit	samma	land	flera
gånger.	Det	finns	människor	i	båda	länderna	som	talar	samma
språk.
	

Bakgrunden
Rysslands	president	ogillar	att	Ukrainas	ledare	vill	samarbeta
med	EU	och	militärorganisationen	Nato.	Därför	vill	Ryssland	ta
över	Ukraina	med	hjälp	av	soldater.	Det	kallas	att	invadera.
	

Kriget	i	Ukraina
Ryssland	bombar	i	många	städer	i	Ukraina.	Många	människor
är	oroliga	där.
Resten	av	världen	är	också	oroliga.	Andra	länder	försöker
hjälpa	genom	att	prata	med	Rysslands	president	så	att	man	kan
komma	överens	och	sluta	kriga.
	

Framtiden
Ingen	vet	hur	länge	det	är	krig	i	Ukraina.	Det	kan	komma
flyktingar	från	Ukraina.
Alla	experter	säger	att	det	inte	kommer	att	bli	krig	i	Sverige.	Om
du	blir	orolig	eller	rädd,	prata	med	någon	du	litar	på.
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